
Årsberetning Gresvik IF`s Håndballavdeling 2023 

 

 

 

 

Håndballstyret 

Håndballstyret har igjennom 2023 bestått av: 

- Knut Gulbrandsen, leder (fram til mars 2023) 

- Magne Wiklund, leder (fra oktober 2023) 

- Daniel Trandum, nestleder (fra oktober 2023) 

- Hanne Persdatter Alvik 

- Trond Sveberg 

- Veronica Sævold 

- Patrik Trandum 

 

Sportslig Utvalg (SU) 

- Veronica Sævold 

- Karoline Bjerketvedt Helminsen 

 

Dommeransvarlig 

- Eddy Slettum (fra oktober 2023) 

 

Lag og spillere: 

Gresvik IF Håndball teller 214 spillere pr. 31.12.2023. 

Disse er fordelt på lagene Senior, Junior, 2008/2009, 2010, 2011, 2012, 2013, J2014, G2014 

 

Kamper og aktivitet 



2023 var det første året etter pandemien, med full aktivitet for våre lag igjen.  

Det ble i løpet av året arrangert bl.a. Intersport 4,er-runde og Loppetassen i Gressvikhallen. 

Slottsfjellcup i Tønsberg var dette året felles klubbcup, hvor mange av våre lag deltok. 

Samtlige av våre berettigede lag deltok i Fredrikstad Cup. Flere lag deltok også på cuper før 

seriespillet startet på høsten, bl.a. Drammen Cup og Smålenene Cup. 

 

Trening 

Det registreres at hallkapasiteten i Fredrikstad er sprengt. For vår del medfører dette at ingen 

lag i vår håndballgruppe får trent i hall mere enn to ganger pr. uke. Dette er ikke heldig, 

spesielt ikke for de eldre lagene. 

 

Bring-sluttspill 

I begynnelsen av mai var vi, på forespørsel fra Norges Håndballforbund, med å arrangere 

Bring-sluttspill. Knut Gulbrandsen var vår prosjektleder, og dette var et meget vellykket 

arrangement, sett med våre øyne. De aller fleste lag fra GIF Håndball deltok her, med 

varierte oppgaver. I ettertid har tilbakemeldingene vært meget gode, da dette er arena for 

våre foreldregrupper til også å samarbeide og bli bedre kjent, på tvers av årskull. Vi skal 

iogså være med å arrangere Bring-sluttspillet i 2024. 

 

Kiosk 

Høsten 2023 fikk vi ny kioskansvarlig i GIF Håndball. Linda Kristiansen tok over og har 

virkelig satt sitt preg på kioskdriften. Dette med positivt fortegn. Mange har opplevd at 

kiosken har fått et løft, både utseendemessig og varemessig, dette har det vært flere 

tilbakemeldinger på. Dette får også ringvirkninger økonomisk, hvor inntektene går i riktig 

retning. 

 

 

 

 

Av Magne Wiklund, leder 

 

 

 

 

 


